
 

 

 2015-12-07 1 (3) 

 

Tallbergsvägen 19                       Tel.  016 - 26061 

633 69 Skogstorp                         Fax. 016 - 26077                       E-mail. sgoif@skogstorp.com 

Protokoll fört vid Skogstorps GoIF’s styrelsemöte 
 
 

Datum: 2015-12-07 

Plats: Orrliden 

Närvarande: Alf Svensson 

 Tomas Ericsson 

Olle Nilsson 

Micael Petersson 

Maria Larsson 

Charlotta Klintmalm 

Nina Lindström 

Ej närvarande: Ulrika Kårefjärd  

 

  
 

§ 1 Mötets öppnande 
Alf förklarade mötet för öppnat. 

§ 2 Dagordning 
Dagordningen godkändes. 

§ 3 Föregående protokoll 
Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

Följande punkt var ”öppen” från föregående möte: 

a) Stora Sundby 90 år 

Det blev tyvärr ingen som kunde åka men vi skickade ett Blommogram till dem. 

b) Telefonin och Bredband 

Nu har vi Touchpoint installerat och Maria har en lånetelefon från Telia tills vi kan 

portera över hennes privata abonnemang från Tele2. 

Nu kör vi Telias bredband och båda mailadresserna fungerar över en kortare 

övergångsperiod. 

c) Inbrottsförsöket 

Galler för fönstren är beställda och de skulle gå på närmare 3000kr. Eventuellt att vi få 

dem sponsrade. 

Frågan kom även om vi ska sätta upp larmet med att det ringer upp ett 

telefonnummer om larmet går. Tomas kan tänka sig att vara ett av numren som ska 

ringas upp. 

d) Vaktmästartjänsten 

Vi ligger lågt där… 

§ 4 Ordförandens punkt 
a) Återkoppling kommunen 

Alf har haft ett samtal med Jimmy Jansson angående våra tankegångar kring att 
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bygga ny anläggning på Vretasidan. 

Olle ska även kolla med Norbäck om byggfrågan. 

 

Alf var på infoträff allmänna arvsfonden angående finansiering av eventuell byggnation på 

Vretasidan. De sponsrar bara delar av ett bygge men är ändå ett gott tillskott. 

 

Alf har varit på ordförandeträff. Den här gången hölls det i Munktellarenan och avslutades 

med Guifs match i Sporthallen. 

§ 6 Konsulentens rapport 
a) Underhåll klubbhus 

Vi avvaktar med denna punkt till våren. 

b) Ungdomsforum 

Maria har varit på Ungdomsforum, deltagandet var lågt.  

Det kommer göras vissa förändringar, tex domarrapport från fem-manna och 

Fogisrapporter från 10-år och uppåt. 

c) Ambassadör EEM 

Introduktionsträffen är framflyttad till januari. 

 

Övriga rapporter från konsulenten 

 Maria och Olle har varit på Sörmlands Fotbollförbunds repskapsmöte. 

 Nu har vi Conny Dahlkvist som kontaktperson igen på Sörmlandsidrotten. 

 I fredags var det skadeutbildning med efterföljande ledaruppmuntran, middag. 

 Stormen i helgen har vikt stolparna till de nyuppsatta näten. 

 Tv-licensen är nu uppsagd. 

 Maria har gjort ett schema för försäljningen av Bingolotter inne i Konsum till jul. 

 Maria är ledig 21/12-4/1. 

§ 7  Ekonomi 
Ekonomin löper fortsatt bättre än budgeterat. 

a) Sponsring 

Olle har tagit fram ett förslag på Sponsringsavtal. Det är ett första utkast men kan 

vidareutvecklas med tex tryck på overaller till ett visst pris mm. 

 

Vi har tidigare diskuterat om lagen ska dela med sig av sina sponsorintäkter till 

huvudföreningen, tex 10% av intäkten. Detta är något vi behöver lyfta upp och 

diskutera med lagen. 

§ 8 Verksamhetsfrågor 
a) Ungdom 

Tunahallstidernas snedfördelning ses fortfarande över. Maria tar hjälp av Peter L och 

Tomas E för att få ihop en skrivelse till kommunen. 

Det har varit en intresseträning för f.d. P00, det var hela 15 spelare närvarande. 

Jättekul! Tränare verkar också vara klart så det lutar åt att vi har ett P00 under 2016. 

b) Senior 

Herrlaget hade avslutning förra helgen och Gubbklubben fixade maten. Alf 

närvarade och Gubbklubben delade ut sin glasboll. I år gick den till Anton Hellström. 

De nya tränarna är presenterade och har haft en upptaktsträff med grabbarna. 
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c) Arrangemang 

a. Planeringsdagen 

Det var bra diskussioner och intressant att lyssna på Viktors resa. 

§ 9 Skrivelser 
Inbjudan till introduktionskväll för Idrott åt Alla, det hålls den 16/12. 

 

Vi har fått en folder som heter ”Så här fungerar en fotbollsförening” och den har innehållet på 

flera olika språk. 

 

§ 10 Övriga frågor 
Verksamhetsplanen behöver revideras inför årsmötet. Nina och Maria tar tag i detta efter 

årsskiftet. 

 

Tomas vill att vi ska få kommunen att spola vår grusplan till ”isrink” istället för ytan framför 

gymnastiksalen. Maria undersöker. 

§ 11 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir den 11/1 kl 18:00. 

 

Vi har även preliminärbokat en planeringskonferens helgen 30-31/1. Maria kollar upp 

alternativ, men Bosön känns lockande. Vi kollar även möjlighet till ekonomiskt stöd från SISU. 

Under planeringskonferensen förbereder vi årsmöteshandlingarna samt uppdaterar 

Verksamhetsplan. 

§ 12 Mötets avslutning 
Alf tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 
 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

Nina Lindström   Alf Svensson 


